
Zápis 
z 2. schůze výboru SVJ, konané dne 

6.11.2006
 

Přítomni :                                 pí.Korejsová, Boušová, Machníková, p. Anýž

Omluvena:                             JUDr. Vondráčková

Hosté :                                   pí. Herodková

za kontrolní komisi:                 ing. Uglaj

Program: 

1. Informace – smlouva s dodavateli služeb 
2. Výměna oken u p. Herodka 

ad 1     pokud nevstoupíme v jednání s SBD Pokrok, zůstávají v platnosti veškeré smlouvy doposud 
uzavřené. Budeme ještě projednávat na další schůzce výboru.

Máme možnost uzavřít s SBD Pokrok mandátní smlouvu s naší kontrolou a příkazy na   
dobu určitou.

Vždy musíme jednat se zástupci SBD Pokrok. Tech. věci řeší p. Lopukšník,organizační p. 
Březina, ekonomické pí.Malíková.

ad 2     Na základě vzniklého tech. problému ( nutnost výměny meziokenní MIV v přízemí čp. 1910 
k zajištění tepelné prostupnosti i předepsaného zabarvení je nutná demontáž stávajících oken 
a znovu usazení). Abychom předešli možným problémům, souhlasil výbor s výměnou oken 
v přízemí vchodu 1910, byt č. 47. Rodina Herodků nebude požadovat, aby ji v r. 2008 po 
ukončení všech závazků s firmou SULKO byly proplaceny peníze za původní plastová 
okna, která    si pořídila na své vlastní náklady. 

Zapsala: Boušová   


